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Občinski svet Občine Mozirje                                                                                                                                         Zapisnik 18. redne seje 

 

 

 

ZAPISNIK 

18. redne seje Občinskega sveta Občine Mozirje, ki je bila v torek, 27.7.2021. 

Seja je potekala v dvorani  Kulturnega doma Mozirje. 

 

 

Sejo je vodil župan Občine Mozirje – Ivan Suhoveršnik. 
 

Na seji so bili navzoči člani in članice Občinskega sveta Občine Mozirje: 

TANJA ZUPAN VOLER mag., IVAN ČOPAR, NINA ŽMAVC, MARKO PRESEČNIK,  

LILIJANA RAKUN, mag. DAMJAN KOCJANC, MARK MOLNAR 

 

Opravičeno odsotni:  JOŽEF JELEN, mag. PETER GOLTNIK, mag. BORUT REPŠE, 

URŠKA CAR,  BOŠTJAN GOLIČNIK, ALENKA BREZOVNIK 

 

Nadzorni odbor:  JANEZ PIRNAT 

 

Ostali navzoči: mag. IVO GLUŠIČ, METKA PAUČNIK,  občinska uprava 

JOŽE SINUR, SOU Velenje 

  

  

Seja se je pričela ob 17.00 uri.  
 

Navzočih je bilo 7 članov občinskega sveta. 
 

S sklicem seje so člani občinskega sveta prejeli predlog dnevnega reda 18. redne seje 

Občinskega sveta Občine Mozirje.  

 

 

Tako je bil sprejet naslednji dnevni red:  

 
1. Pregled in potrditev zapisnika 17. redne seje Občinskega sveta Občine Mozirje z dne 22.6.2021, 

priloga 

2. Realizacija proračuna januar - junij  2021 - poročilo - priloga  (poročevalec: Ivan Suhoveršnik, 

župan) 

3. Sklep o lokacijski preveritvi za določanje obsega stavbnega zemljišča ID 2447  na parcelah št. 

1031/1–del, 1689–del, 1008/4–del in 1029/2–del v k.o. Lepa njiva  

priloga (poročevalec: Jože Sinur) 

4. Volitve za skupno listo kandidatov Razvojnega sveta Savinjske regije 2021-2027, priloga 

(poročevalec: Ivo Glušič) 

5. Vprašanja in pobude  

 

 

 

SKLEP: 

Občinski svet sprejme dnevni red 18. redne seje Občinskega sveta Občine Mozirje. 

Dnevni red je bil sprejet soglasno. 
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K 1. točki dnevnega reda 

 

Pregled in potrditev zapisnika 17. redne seje Občinskega sveta Občine Mozirje z dne 

22.6.2021 

 

Na vsebino zapisnikov ni bilo pripomb. 

 

Sprejet je bil naslednji 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Mozirje potrjuje zapisnik 17. redne seje Občinskega sveta Občine 

Mozirje z dne, 22.6.2021 . 

Sklep je bil sprejet soglasno. 

 

 

 

K 2. točki dnevnega reda 

 

Realizacija proračuna januar - junij  2021 – poročilo 

 

Uvodno obrazložitev je podal župan Ivan Suhoveršnik. 

1. Realizacija: 

- Prihodki so bili realizirani v višini 1.879.645,26 EUR in glede na sprejeti proračun so 

bili realizirani 35,5%. 

- Odhodki so bili realizirani v višini 1.689.532,94 EUR in glede na sprejeti proračun so 

bili realizirani 31,7%. 

- Stanje dolga do dobaviteljev: 

OBVEZNOSTI 

ZAPADLO 

(EUR) 

NE ZAPADLO 

(EUR) 

SKUPAJ ( 

EUR) 

30.06.2021       

DOBAVITELJI   107.379,85 107.379,85 

DO EKN   94.010,85 94.010,85 

SKUPAJ   201.390,70 201.390,70 

- Stanje dolgoročnih kreditov: 

KREDITI - 

BANKA 30.06.2021 

KREDITI - 

PRORAČUN RS 30.06.2021 

    

NOVA KBM 921.190,54 MGRT LJ 46.764,04 

NLB 266.666,80 MGRT LJ 55.266,60 

    MGRT LJ 32.371,45 

    MGRT LJ 11.693,27 

    MGRT LJ 60.691,00 

SKUPAJ 1.187.857,34 SKUPAJ 206.786,36 

 

2. podatki o veljavnem proračunu: 

- vključitvi novih obveznosti v proračun:  

P13029082 Cesta na Vrhe. Zadnja situacija za obnovo ceste na Vrhe, je bila prejeta v januarju 

2021. Obveznost je bila poravnana iz neporabljenih sredstev iste postavke za leto 2020. 

P19039020 Knjižnica in večnamenski prostor OŠ Mozirje. Postavka je bila planirana, vendar pa 

precej prekoračena. Obveznost je bila poravnana iz neporabljenih sredstev iste postavke za leto 

2020. 

- obseg neporavnanih obveznosti: ni ne poravnanih obveznosti. 

- uporaba sredstev proračunske rezerve: 26.725,21 EUR 
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- prerazporejanju proračunskih sredstev:  V tabeli:  "veljavni proračun" 

 

3. razlaga glavnih odstopanj v primerjavi s sprejetim proračunom 

Na strani prihodkov se beleži največji izpad na strani: 

- Kapitalski prihodki; realizirana le prodaja kapitalskega deleža Golte, 1.791,11 EUR  

- Donacije; planirana je bila donacije Fundacije za šport, ki pa je žal izpadla. 

- Transferni prihodki; namenska sredstva pričakujemo ob koncu leta, po izvršeni in plačani 

investiciji (CČN Loke 2-faza, MOP in MGRT za sanacijo cest in plazov)  

Na strani odhodkov se beleži največji odmik na strani: 

- Okolje in prostor; Investicije CČN Loke, investicije iz naslova kohezije 

 

4. predlog potrebnih ukrepov 

- Župan v okviru pooblastil v drugem polletju prerazporedi proračunska sredstva znotraj 

neposrednega proračunskega uporabnika. 

- Za gradnjo kanalizacije je potrebno pridobiti likvidnostna sredstva za premoščanje plačil  

do izvajalcev in prejemki od kohezijskega sklada. 

- Ocenjena višina : 500.000 EUR. 

- Potrebno je oceniti realnost prihodkov iz naslova prodaje premoženja,  komunalnih 

prispevkov, ter izstaviti zahtevke  za sredstva kohezijskega sklada (za sofinanciranje 

kanalizacije in CČN) in na tej osnovi predlagati rebalans proračuna za leto 2021. Na 

oblikovanje rebalansa bo močno vplival pridobljen sklep MIZŠ za gradnjo prizidka OŠ.  

 

Razprava: 

Marko Presečnik: 

Čiščenje meteorne kanalizacije; postavka ni koriščena, tudi ni izvedeno. Naj se uredi. 

Knjižnica Mozirje; Denarja je le za PZI, kaj pa investicija? 

Damjan Kocjanc: 

Denarja za vzdrževanje cest bo premalo, smo na polovici leta, poraba denarja za ta namen pa 

precej več kot polovica.  

Lilijana Rakun:  

Kakšen je uspeh Občine Mozirje na razpisu MŠŠ? 

Odg.:  

• Čiščenje meteornih kanalov bo po prioritetah izvedla JPK Mozirje, pred jesenskim 

deževjem. 

• Glede na dolžino letošnje zime, je bila poraba za vzdrževanje cest v prvi polovici leta precej 

večja. Računamo, da bo vzdrževalnih del v jeseni manj. 

• Vlada je zagotovila dodatna sredstva za omenjeni razpis, tako, da bosta oba projekta 

sofinancirana (prizidka k OŠ in vrtcu). 

 

Po razpravi je bil sprejet naslednji  

Sklep: 

Občinski svet Občine Mozirje se strinja z najemom likvidnostnega kredita glede na 

potrebe, oziroma največ 500.000 EUR, za namen financiranja EU projektov . 

Sklep je bi sprejet soglasno. 

 

 
 

K 3. točki dnevnega reda 

 

Sklep o lokacijski preveritvi za določanje obsega stavbnega zemljišča ID 2447  na parcelah 

št. 1031/1–del, 1689–del, 1008/4–del in 1029/2–del v k.o. Lepa njiva  

 

Uvodno obrazložitev je podal Jože Sinur: 
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Po krajši razpravi je bil sprejet naslednji  

SKLEP: 

Sklep je bi sprejet soglasno. 

 

 

 

K4. točki dnevnega reda 

 

Volitve za skupno listo kandidatov Razvojnega sveta Savinjske regije 2021-2027 

 

Uvodno obrazložitev je podal Ivo Glušič: 

Regionalna razvojna agencija za Savinjsko regijo RASR, Razvojna agencija Savinjske regije, 

d.o.o. je po sprejetem Zakonu o spodbujanju skladnega regionalnega razvoja (Ur.l.RS št. 20/11, 

57/12 in 46/16, v nadaljevanju ZSRR-2) zadolžena za izvedbo vseh postopkov imenovanja 

Razvojnega sveta Savinjske regije za programsko obdobje 2021-2027. 

V skladu z ZSRR-2 in 9. členom Odloka o ustanovitvi Razvojnega sveta Savinjske regije je 

Regionalna agencija Savinjske regije, RASR, d.o.o. od občin, organov zbornic gospodarstva in 

predstavnikov nevladnih organizacij v regiji zbrala in oblikoval skupno listo kandidatov/članov 

Razvojnega sveta Savinjske regije. 

Prav tako je RASR, Razvojna agencija Savinjske regije, d.o.o. v skladu z 10. členom odloka 

določila vsebino glasovnice s predlaganimi člani Razvojnega sveta Savinjske regije. 

 

V gradivu je skupna listo kandidatov in glasovnica. Glasuje se z »ZA« ali »PROTI«. 

 

Za volilna opravila je izvedla volilna  komisija in ugotovila, da je bila lista kandidatov soglasno 

izglasovana. Zapisnik priložen. 

 

Občinski svet je v nadaljevanju sprejel  

Sklep: 

Občinski svet Občine Mozirje potrjuje izid glasovanja, ki ga je ugotovila volilna komisija.  

Sklep je bil sprejet soglasno. 
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K 5. točki dnevnega reda 

 

Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 

 
Marko Presečnik: 

Cesta Rebič; smiselnost cestnih oznak? Preveriti, odpraviti. 

Praprotnikova ulica; Potrebna je ureditev, upoštevati še druge možnosti, urediti smiselno, 

uporabno,  … 

Tanja Zupan Voler, mag: 

Rožnik; Na tem območju je potrebna obnova ceste, gradnja vodovoda in kanalizacije. 

Potrebno je uvrstiti v NRP. 

Praprotnikova; N tem območju je potrebno zagotoviti nekaj parkirišč za javno uporabo. 

Ivan Čopar:  

Kako je z obnovo, investicijo v kopelcah, ki jo je predlagal Skornšek? 

Na parkirišču pri Gaju je odslužen avto. Tu mu ni mesto, naj se odstrani. 

Praprotnikova ulica; Kakšne so sedaj rešitve, kakšen je terminski plan, kakšni bodo viri 

financiranja? 
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Mag. Damjan Kocjanc: 

Praprotnikova ulica;  Na to temo je potrebna poglobljena diskusija, lahko samostojna seja 

sveta, na kateri bo obvezujoča odločitev. 

 

Odgovori: 

Župan: 

Praprotnikova: 

Imeli smo že nekaj sestankov s predstavniki stanovalcev, projektant je vezano na zahteve 

narisal novo varianto, vendar se stanovalci z rešitvijo ne strinjajo. Zahteve stanovalcev se 

dopolnjujejo. Prilagamo zapisnik zadnjega skupnega sestanka. Potrebno bo še usklajevanje 

glede zahtev, financiranja,… 

Prilagamo zapisnik zadnjega sestanka. 

 

Cesta Rebič: 

Cesta Rebič dovoljuje promet za stanovalce. 

 

Rožnik: 

Letos smo uredili odvodnjavanje vrha rožnika pri cerkvi. V letu 2022 je napovedan razpis za 

gradnjo vodovoda in nove priključke. Načrtujemo gradnjo vodovoda po cesti in hkratna 

sanacija ceste. 

 

Kopelce: 

Skladno z OPPN Mozirske trate so površine do regionalne ceste predvidene kot zelene 

površine.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 18.15 uri. 

 

 

 

Zapisal :                      ŽUPAN OBČINE MOZIRJE 

Mag. Ivo Glušič            Ivan Suhoveršnik 

 




